
 

 
 

 

Nursery Shrubs & Trees, Flowers & Végetables Products Provider  

 
This nice greenery located in the northeast part of New Brunswick, grows, cures and sells trees, shrubs, 

plants, flowers,  seeds, bulbs and sod for  gardeners, even to nurseries and florists. 

 

This  business includes seven greenhouses, a warehouse with garage and office, a storage van  and a nice 

variety store where they sell fertilizers, pesticides and even a large variety of decorations and garden 

tools; everything for all types of gardeners. 

 

In our gardens we grow a variety of fruits and vegetables including strawberries, green and yellow beans, 

broccoli, cabbage, cucumbers, tomatoes, carrots, leeks, beets, corn, squash, etc. We sell them individually 

at the store or in prepaid weekly baskets. Opening from beginning of April to end October it has 9 

employees for the season. 

 

To learn more about this great business opportunity, please contact us! 

 

 

Fournisseur de fleurs, produits de pépinière, maraichers et de jardins 
 
Cette pépinière, située au nord-est du Nouveau- Brunswick, cultive, soigne et vend des arbres, arbustes, 

plantes, fleurs, graines, bulbes et gazon aux jardiniers, fleuristes et pépinières .  

 

Cette entreprise possède sept serres, un entrepôt/garage/bureau,  une van pour entreposage,  et un 

magnifique magasin où l'on vend des fertilisants, pesticides, outils de jardin et une grande variété de 

décorations; tout pour tous les types de jardiniers. 

 

En plus, cette entreprise cultive sur place et vend individuellement au magasin ou en commandes 

prépayées (panier hebdomadaire)  des fruits et légumes (15 variétés) comme: haricots, brocolis, choux, 

concombres, tomates, carottes, poireaux, betteraves, maïs, courges, etc.  Ouvert à partir du début avril, 

jusqu'à la fin octobre cette entreprise embauche 9 employés pour la saison. 

 

N'hésitez pas à communiquer avec nous pour plus d’amples informations ! 

 
Asking Price /Prix demandé : à déterminer 
 
Included in the asking Price/Inclus dans le prix demandé: Land, House, Building, Greenhouses, 
Inventory, Machinery & Equipment, Goodwill / Terrain & maison, édifice, serres, inventaire, 
machinerie et equipement et achalandage. 
 
Building/Greenhouses - Size: 26,260 sq.ft./pi

2
.  Site Area: 15 acres (approx.)

 

Revenus /Income: $501,356    Cash Flow/ Fonds de roulement: $87,908 
Monthly Payroll / Paie mensuelle: $3,955  Inventory/Inventaire: $60,000 
Year Acquires/Année d'acquisition : 1982  Year Established/ Année établie: 1981 
Seasonal  Employees/Employés saisonniers: 9   Part-Time Employees/Employés à temps partiel: 1 

  
Reason for Sale/ Raison de la vente: Retirement/ Retraite: The current owners want to take his retirement 

avec 34 years in the field /Les propriétaires désirent prendre leurs retraites après 34 ans dans le domaine. 


